
Generalforsamling
Referat.

Tirsdag den 24. oktober 2023 kl. 19.00
Årslev Hallen

Dagsorden:

● Valg af stemmetællere og referent
Charlotte fra bestyrelsen er valgt til referent

● Valg af dirigent
Helle Karman, indkaldelse er efter gældende regler

● Formandens beretning
Marie s noter tilføjes

Tilføjelser fra deltager om hvor interesserne er fra de unge.
● Regnskabsaflæggelse
Dorte fremlægger, regnskab tilføjes, med noter…
vi runder året af med et pænt overskud, der er udlignet på en difference fra
klubmodulet.
Spørgsmål: Tina spørge om der er nogle planer for inversteringer.
Svar: ikke lige nogen planer lige nu om inversteringer. Vi venter lidt, vi skal jo ikke
generer et egentlig overskud. Måske skal vi invester i “den nye hal”?
Hvad med vores forsikringer?
De ligger hos DGI.
● Behandling af indkomne forslag

● Godkendelse af budget
Budget lægges ved.
Vi har skruet lidt op for forbruget da der er mange nye deltagere, instruktører og
hjælpetrænere og bestyrelse kurser.
Vi skal nok invester i lidt nye materialer.
Kommentar fra Anders: dejligt med et fint overskud.
Vi har ønsker om en fotograf udefra. Måske kender nogen, nogen?
Det er godkendt.



● Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter
På valg til bestyrelsen er:

● Marie Bang (Ønsker genvalg)
● Dorte Rosenbæk (Ønsker genvalg)
● Ulla Pagh (Ønsker genvalg)

de genvælges.
På valg som suppleant er:
● Helle Karmann (Ønsker genvalg)
● Dorthe Nonnegaard (Ønsker genvalg)

Lone Larsen stiller op i stedet for Dorthe og vælges.

● Valg af revisor
På valg til revisor er: Marianne Overby (ønsker ikke genvalg)
Søren Kjær stille op og vælges

● Valg af revisorsuppleant
På valg til revisorsuppleant er: Pia Holst (ønsker genvalg)

● Eventuelt



Beretning - Generalforsamling i ÅSG 24. oktober 2023
Velkommen til generalforsamlingen i ÅSG og til sæsonen 2023-2024.

Vi sluttede sidste sæson af med en flot gymnastikopvisning i Årslev Hallen. Vi havde haft lidt
udfordringer op til opvisningen, da det nu er et krav at indhente tilladelse hos
brandmyndighederne - det krævede opmåling, optegnelse og stripsede stole. Men vi kom i
mål, og ved nu hvad vi skal gøre til næste år. Selve opvisningen gik godt, og vi kunne
mærke en fremgang i antallet af gæster i forhold til året før.
Store drenge i voksne kroppe havde taget tjansen som redskabshold, og det var en stor
hjælp for alle børneholdene.

I juni sendte vi 26 frivillige til Heartland - vi oplevede en stor interesse for opgaven og mange
var gengangere, som gav noget god erfaring i forhold til at styre baren på festivalen.

Som et nyt tiltag havde vi en pizza-aften i maj måned for instruktører - gamle og nye, hvor vi
både evaluerede sæsonen men også så frem mod den kommende sæson. Det viste sig at
være gavnligt, og vi kunne få afklaret flere ting samtidig, når instruktørerne var samlet. Så
det har vi planer om at gentage til næste år.

Nu har vi taget hul på sæson 2023-2024, og vi må sige, at vi er kommet godt fra start.
Vi er pt. 441 aktive medlemmer fordelt på 236 børn og unge og 216 voksne. Det er en
medlemsfremgang på ca. 90 medlemmer i forhold til sidste år, hvilket er meget positivt.

Det skyldes blandt andet, at vi i denne sæson har oprettet 3 nye hold. Det drejer sig om et
om tumlehold om søndagen for 4-6 årige, så en det en stor glæde, at vi igen kan tilbyde et
springhold i foreningen for 2.-4. klasse - og så har vi for første gang i mange år oprettet i
ynglingehold.

Tumleholdet er en stor succes, og er fyldt op - med en stor andel af drenge. I en tid, hvor
drenge kan være svære at tiltrække. Springholdet er også hurtigt blevet fyldt op.

Generelt kan vi sige, at næsten alle vores hold er helt fyldt op eller har kun få ledige pladser
- hvilket gør, at vi heller ikke har kunnet tilbyde alle plads. Det er vi selvfølgelig kede af, men
vi tilbyder så mange plads, som vores lokaler og antal samt sammensætning af instruktører
giver os mulighed for.

Igen i år har vi hele 3 hold for de mindste gymnaster, som dækker over 80 gymnaster.

Der hvor vi pt har de største udfordringer er på vores rytmehold for de ældste. Det drejer sig
om Mini Junior Piger, Junior Piger og Ynglinge Rytme, hvor der er hhv. 6, 9 og 9 gymnaster.

For at booste det nye ynglingehold har vi valgt at gøre kontingentet gratis i år - og med et
første fremmøde på 4 gymnaster, så er vi sådan set godt tilfredse med, at vi til en start har
kunnet samle 9 motiverede piger.



Særligt kritisk ser det ud for mini junior - da 6 gymnaster ikke er mange for et
opvisningshold. Vi har dog besluttet at bevare holdet, men med nogle justeringer.

Vi har gennem de senere år gjort forskellige tiltag for at tiltrække målgruppen, men vi må
erkende at det er svært. Og det er måske er årgangsspecifikt, hvilket fritidsaktivitet, der
hitter. En løsning kan også være at se på en anden sammensætning af holdene, men det er
heller ikke altid en fordel at lægge for mange årgange sammen + at vi står også nogle super
engangerede og dygtige trænere, som vi gerne vil tilbyde hold.

Ud over den almindelige sæsonopstart, så har vi allerede nu afholdt en springweekend for
40 gymnaster i 0.-4. klasse på initiativ af en af de unge træner. Det hilser vi velkommen - og
måske er der nogle småting, der skal justeres, men overordnet har det været en succes. Vi
hilsner altid velkommen, når instruktører har idéer til arrangementer eller hold.

Samtidig har vi også sat ekstra fokus på de unge instruktører og hjælpeinstruktører - blandt
andet har vi planlagt at lave nogle sociale arrangementer - både for at bringe dem mere i
spil, styrke sammenholdet på tværs og deres tilknytning i foreningen, så vi forhåbentlig kan
fastholde dem i længere tid.

Så selvom vi er udfordret på rytmesiden, så er foreningen overordnet et rigtig godt sted med
fremgang og nye tiltag. Jeg vil derfor slutte af med at takke alle, instruktører,
bestyrelsesmedlemmer og alle der bakker op om, at vores lille forening kan fungere og
skabe gode tilbud til lokalbefolkningen.

Hermed afslutter jeg formandens beretning.


